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Bij brief van 10 maart 2017, ingekomen op 10 maart 2017, heeft u namens de 

PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Klopte de berichtgeving in het BD? Zo ja, is het college het met de PVV eens 
dat het onbehoorlijk is dat Provinciale Staten niet actief zijn geïnformeerd en uit 
het Brabants Dagblad moet vernemen dat de provincie schijnbaar toch een 
flinke duit in het zakje doet voor het Europese gastronomiejaar? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee. Zoals mevrouw Spierings op 8 maart zei, kon zij op dat 

moment geen informatie geven over de financiering maar zou er die vrijdag 

meer helderheid komen. Dat is ook gebeurd in de vorm van de aanbieding van 

de Perspectiefnota 2017 aan Provinciale Staten. Ons college vraagt via deze 

nota aan Provinciale Staten om extra budget beschikbaar te stellen.  

 

2. In het bidbook (pag. 42) valt te lezen dat het indicatief budget voor de 
overall programmering van de Brabantse kandidaatstelling €7.000.000 
bedraagt. In de beantwoording van Statenvragen op de begroting van 2018 
antwoordt het college d.d. 10 januari 2017  vervolgens: ‘’Ons deel in de 
begrote €5.500.000 zal klein zijn maar kan pas later worden’’.‘’Het werkelijke 
budget nu is opgebouwd uit deze bedragen’’, oftewel €375.000. 
 

 2016 2017 2018 

Provincie Noord-
Brabant 

€ 75.000 € 150.000 € 150.000 

AgriFood Capital € 75.000 € 100.000 € 100.000 
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D66-gedeputeerde Spierings heeft aangegeven dat slechts een klein deel voor 
rekening van de provincie komt. Inmiddels 2 maanden later blijkt dit college een 
flinke duit in het zakje te doen voor dit Europese feestje, wat is de hoogte van 
dit bedrag? Welke deal heeft dit college hiervoor gesloten met de Bossche 
CDA-burgemeester Rombouts? 
Antwoord: Het college van GS vraagt via de Perspectiefnota 2017 aan PS een 

bedrag van 1 miljoen. De voorwaarde daarbij is dat er ook €1 miljoen vanuit 

de Brabantse regio’s en steden beschikbaar komt. Het bestaande provinciale 

budget bedraagt €375.000,-. Eén van de bedoelde regio’s is AgriFood Capital, 

waarvan de heer Rombouts voorzitter is. Er is geen sprake van een deal met de 

heer Rombouts. 

 

3. De PVV verneemt graag van dit college met welke doelstellingen het 
Europese  gastronomiejaar wordt georganiseerd en hoe deze doelstellingen 
SMART kunnen worden gemaakt, zodat dit soort elitaire Europese feestjes niet 
langer een vrijbrief zijn voor dit college om populair te doen met Brabants 
belastinggeld. 
Antwoord: Onder het label “We Are Food” verknopen we de 

Uitvoeringsagenda Brabantse Agrofood aan onze aanpak voor de 

vrijetijdseconomie. In het jaarprogramma verbinden we ook economische 

drijfveren aan grote maatschappelijke uitdagingen. We richten ons op innovatie 

in food, de transitie van de landbouw en de versterking van de foodpropositie in 

de marketing van Noord-Brabant. Meer concreet ligt de focus op: 

• nieuwe verdienmodellen in de landbouw met stevige balans tussen  

mens, dier en omgeving; 

• cross-overs met high tech en health; 

• innovaties in alternatieve eiwitten; 

• benutten van sociale veerkracht in voedselvraagstukken als gezond 

eten; 

• inzet van food om grotere bestedingen in de vrijetijdssector te 

bereiken. 
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In het Ontwikkelprogramma zetten wij fors in op de koplopers die werken aan 

het voedsel van morgen. In twaalf innovatiegroepen, de zg. keukens, worden 

oplossingen op de bovenstaande thema’s ontworpen. In de vorm van 

themamaanden worden die in 2018 gepresenteerd. Met het 

Publieksprogramma laten we bezoekers zien wat we op het vlak van food in 

huis en worden Brabanders weer trots op wat we doen op dit gebied. Dit deel 

focust op acties in de vrijetijdssector en in de marketing van Brabant. Resultaten 

en monitoring worden momenteel verder uitgewerkt. Binnenkort ontvangt u over 

het gehele programma een Statenmededeling.  

 

Tijdens de kick-off op 8 maart j.l. introduceerden wij We Are Food Brabant 2018  

aan een kleine 300 aanwezigen, die enthousiast reageerden. Gekoppeld aan de diverse 

samenstelling van het publiek, uit onder meer industrie, overheden, agrarische bedrijven en  

vrijetijdssector verwachten wij dat onze aanpak echt betekenis heeft voor Noord-Brabant. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


